

Downlight - Ive IP65

DR.8XX.12.38.83.265.2.N

Introducing our cutting-edge Recessed LED Downlight, engineered to illuminate your space with unparalleled brilliance and reliability. With an impressive IP65 rating, this luminaire is not only designed to deliver exceptional brightness but also boasts superior protection against dust and water ingress, making it ideal for both indoor and outdoor applications. Elevate your lighting experience with a fixture that seamlessly combines sleek design and robust functionality, setting a new standard for efficiency and durability.



Présentation de notre downlight LED encastré de pointe, conçu pour éclairer votre espace avec une brillance et une fiabilité inégalées. Avec un indice IP65 impressionnant, ce luminaire est non seulement conçu pour offrir une luminosité exceptionnelle, mais offre également une protection supérieure contre la pénétration de poussière et d'eau, ce qui le rend idéal pour les applications intérieures et extérieures. Améliorez votre expérience d'éclairage avec un luminaire qui combine parfaitement un design élégant et une fonctionnalité robuste, établissant une nouvelle norme en matière d'efficacité et de durabilité.

Specifications / Spécifications

Luminaire / Luminaire	
Product type / Type du produit	LED Downlight / Spot LED
Material / Matériel	Die-cast Aluminum / Aluminium PRXOp VRXV SUHVVL RQ
Finish / Finition	White / Blanc
Installation / Installation	
Environment / Environnement	Interior / Intérieur
Type of Installation / Type d'installation	Ceiling mounted / Fixé au plafond
Mounting / Montage	Recessed / Encastré
IP / IP	65
Dimension / Dimension	Ø83x60 mm
Light source / Source de lumière	
Power / Puissance	12W (± 5%)
Lumen output / Flux lumineux	1020lm (± 5%)
CRI / IRC	80+
CCT / CCT (XX)	3000K (30) - 4000K (40) 6000K (60)
Optics / Optique	
Emission / Émission	Direct / Directe
Beam Angle / Angle de faisceau	38°
Type / Type	Fixed
Electrical equipment / Équipement électrique	
Main voltage / Tension principale	220-240 V
Frequency / Fréquence	50-60 Hz
Dimming type / Type de gradation (N)	ON/OFF (1) - DALI (2)

